
ZADVOR
Dne 19. marca je v zadružnem

domu v Zadvoru zasedala sekcija za
kmetijstvo kot oblika dela OK SZDL
Ljubljana Moste-Polje. Zbralo se je
neverjetno veiiko število kmetov,
kooperantov, sodelavccv in drugih
članov družbenopolitičnih in druž-
benBi delavcev. Poleg njk so se se-
stanka udeležili ludi delavd strokov-
nih služb — od občinskih npravnih,
SZDL, kmetijskih in urbanističnih.
Več o sekdji preberile na 2. strani.

Istega dne je bila sklicana tudi seja
izvišnega odbora KS Zadvor. Na
dnevnem redu so bile le slabe tri
točke: Pri prvi točki se je vrtela de-
bata okoli akcije za pridobitev tele-
fonskih priključkov. Poročal je pred-
sednik komisije Stane Tomc. Anketa
je bila izvedena in nahrali so prek
400 interesentov za telefone. Na-
daljnja akcija pa je izdelava projek-
tov, ki bodo stali 700.000 din; zaen-
krat naj bi ta strošek prevzela PTT.
Veljalo pa bi dobiti sofinancerje tudi
iz vrst delovnih organizacij in v ak-

cijo pritegniti še KS Bizovik. Investi-
cija okrepitve telefonske mreže bo
brez dvoma veiika, zmanjšala pa se
bo, če bodo sodetovali poleg finanč-
nega tudi materialni momenti v
obliki prostovoljnega deia in pri-
spevkov v materialu.:

Z letošnjim 17. marcem smo v KS
Zadvor zgubili tajnico KS. Cirila
Mežek je že dlje časa opozarjala, da
je za svoje delo in angažiranje pre-
slabo plačana, pa vse to ni ničzaleglo.
Zdaj nas je zapuslila in si poiskala
botjše delo. To pa konec koncev ni
toliko važno! Važno je, da smo zgu-
bili strokovno osebo, ki bi jo morda
lahko obdržali, če bi ji priznali več
nagrade za njeno delo! Na razpis v
dnevnem časopisu so se dosedaj ja-
vili štirje kandidati. To pa je prema-
lo. ker ni bilo v razpisu niti povedano,
kolikšen je osebni dohodek! Če ne
bo nihče sprejet, bomo kmalu v
anarhiji, ker se bo kopičila skladov-
nica nerešenih aktov in problemov
nasploh. Na seji je bila sicerizvoljena
razpisna komisija v sestavi: Stane
Keber, Alojz Trtnik in Marjan Zu-
pančič, ki pa je seveda v neprijetnem
položaju. Vsaj nekaj časa bomo brez

tajnika, in to zdaj, ko od nas stabili-
zacijski ukrepi terjajo veliko več na-
porov.

Tretja točka dnevnega reda pa je
biia v znamenju dolžnosti komunal-
no-urbanistične komisije.

V KS Zadvor pa imamo še drage
problent.-. Perspektiva ne kaže na
zeteno • JČ. temveč na poslabšanje ra-
zmer. Zares bo treba po vcč linijah
poljuniti v roke in se lotiti zadev. To
pa /ahttva Ijudi, ki imajo več smisla
za res»_ <anje vsakdanjih krajtvnih ra-
zmer, to nakazuiejo tudi nekatere
razprave zunaj KS. In prav naj bo
Uko!
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